
 Styremøte 11.01.24 

 Sak  01/24  Konstituering 
 Møteleder  : Erlend 
 Referent :  Anette 
 Permisjonssøknader:  Lise Marie 
 Tilstede: Erlend, Anette, Marie 

 Sak 02/24  Godkjenninger 
 Innkalling og saksliste: Erlend Ringsgård 
 Godkjent 
 Referat fra (sist møte 14.11.23): 
 Godkjent 

 Sak 03/24  Økonomi - Erlend 
 -  Status Lån- og Likviditets regnskap: 

 Dette tas på neste styremøte da vi har fått gått nærmere inn i det 
 -  Status treningsavgifter- 

 Denne sendes ut i løpet av uka 
 -  Dugnad høst 23. - Innbetalinger - 

 Det er pr 11.01.24 18000,-  utestående - 
 -  Purrer opp på vårens avgifter og sjekker dette. - 

 Det er pr 11.01.24 utestående 1854/ vår og 15500/ høst på treningsavgift, 
 og 1500 medlemsavgift. Anette fortsetter å purre og ordne systemet. 
 Erlend har vært i kontakt med Philip, men han har ikke kommet i gang. 
 Det er ønskelig at han får den kompensasjonen som Lise har hatt. Ca 50000 
 på år. 
 Anette og Erlend tar seg foreløpig av økonomien. 

 -  Strømregninger 
 -  Det ligger ubetalte regninger for ca 60000. 

 Anette og Erlend jobber for å finne ut av dette. 
 Sak 04/24  Utvalg - Dugnad - 

 -  Dugnad Vår - Hva gjør vi? 
 Vi kjører loddsalg slik som i høst. Men oppfordrer alle til å selge, men ingen 
 tvang. Administrasjonsmessig legges det ut slik som sist, med at de kan gi 
 beskjed ang endringer, evt ikke salg. 
 Loddbøker leveres ut i uke 7, med innlevering og betaling fredag i uke 10. 
 Anette og Erlend tar ansvar for dette. 

 Sak 05/24  Utvalg - Arrangement - Anette 
 -  Juleshow for 09.12.23 - Hvordan gikk det? 

 Dette er evaluert og det ligger i disk. 
 Syntes det gikk greit, litt utfordringer med vær. 
 Det kan være en god ide med lukket stor lastebil ved utfordrende vær. 
 Barneturnstevnet 21.04 2024 i Gimlehallen- Koordinering med KTF 
 Noe ny status her? 
 Anette har hatt møte med Elke. 
 Anette pratet med Elke og sa at vi lønnet våre 1000,- 
 Påmelding med betaling er lagt i spond. 
 Vinterferie SFO dette ønsker vi å gjennomføre. 
 Anette og Stina har lagt ut info og påmelding på dette til de som har 
 anledning til å delta. 



 Sak 06/24  Utvalg - Søknader/sponsor - Marie 
 -  Status opprettelse av komite - 
 -  Marie hører med Thomas om han kan sitte i styret/ sponsor komitè. 
 -  Status søknader: 

 Sak 07/24  Utvalg - Sportslig utvalg - Anette 
 -  Trenerkabal Tropp / Bredde - Vår 24- 
 -  Anette og Erlend skal se om vi kan få ha samtale med hver trener for å se på 

 kontrakter/ lønn  m.m lønn 
 -  Men pr dags dato er det i orden. 
 -  Trenerkabal Apparat Vår 24. 
 -  Anette og Erlend hadde et møte med Martine og Viktor, vi må se videre på 

 dette. 
 Sak 08/24  Annet / Innkomne saker: 

 -  Dato for generalforsamling 
 -  20 mars kl 1930-2100. 
 -  Anette sjekker med kretsen om styremedlemmer kan være 

 støttemedlemmer eller om vi må være fullverdige medlemmer. 
 -  Styresammensetning. 
 -  Anette sender ut melding i forhold til årsmøte og at vi trenger kandidater til 

 å sitte i styret. 
 -  Lekkasjer i hallen/ Varme i hallen. 

 Lise sender en fellesmail til hallgruppen/ PK Magne Hjalmar Arnø ang dette? 
 Ventilasjonen må sjekkes? 
 Vi må sjekke bunndekke selv. 

 -  Sosiale medier. Bildebruk - godkjenninger- 
 -  Vi ser på om vi kan lage noe slags regler?? 
 -  Anette kan sjekke litt på NGTF og kretsen sine sider. 
 -  Hallutleie til Flekkerøy allidrett, akademiet videregående skole og 

 Kvadraturen videregående skole, fått mail og vi må besvare dem. 
 Dette er pr dags dato i orden. 

 Sak 09/24  Dato for nytt styremøte - 
 Neste styremøte 
 15/2-24 kl 1830. 


